
PROTOKÓŁ Nr XVIII/16 

z sesji Rady Gminy Jedwabno z dnia 31 sierpnia 2016 roku 

 

Obrady otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy - Pani Elżbieta Brzóska. 

Serdecznie powitała Pana Sławomira Ambroziaka Wójta Gminy, Panią Skarbnik Wiolettę 

Gil, Panią Sekretarz Jolantę Drężek, Kierowników jednostek organizacyjnych, Państwa 

Radnych, Państwa Sołtysów oraz pozostałych uczestników dzisiejszej sesji.  

 

Ad. 1 

 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła prawomocność obrad XVIII sesji Rady 

Gminy Jedwabno, bowiem obecnych na posiedzeniu było 15 radnych, (na 15 radnych 

ustawowego składu Rady).  

 

Ad. 2 

Pani Przewodnicząca poinformowała, iż w porządku obrad w punkcie 9 wkradł się błąd 

literowy, nowe brzmienie „Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego rozbudowy cmentarza w miejscowości Jedwabno. 

Pani Przewodnicząca podała pod głosowanie wniosek za zmianą brzmienia  

Za wnioskiem głosowało 15 radnych, przeciw był 0, wstrzymało się od głosu 0. 

 

W związku z powyższym Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie zmianę 

brzmienia punktu 9 

Za wprowadzeniem zmiany głosowało 15 radnych, przeciw był 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad z uwzględnieniem zmiany: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Zgłaszanie interpelacji. 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Jedwabno na lata 2016– 2026. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie analizy aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Jedwabno oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

rozbudowy cmentarza w miejscowości Jedwabno. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia spółki pod nazwą Zakład Gospodarki 

Komunalnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/5/14 Rady Gminy Jedwabno z dnia 

08 grudnia 2014 roku w sprawie powołania składów osobowych stałych Komisji Rady 

Gminy. 

12. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Jedwabno w okresie między sesjami. 

13. Odpowiedzi na interpelacje. 

14. Sprawy różne. 

15. Zamknięcie obrad sesji. 

 
Do przedstawionej tematyki uwag nie wniesiono. 

 

Ad. 3 

 Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji został 

sporządzony zgodnie z jej przebiegiem i został wyłożony do zapoznania się i proponuje, o ile 

nie będzie uwag przyjąć go bez głośnego czytania. Uwag nie było. 

Za głosowało  radnych 14, przeciw – 0 , wstrzymało się od głosu - 1 

Protokół został przyjęty 14 głosami. 

 

Ad. 4 

Zgłaszanie interpelacji: 

Interpelacji nie zgłoszono. 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej. 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej o 

przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej w okresie między sesjami.  

Przedstawiony materiał przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  
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Uwagi: 

Pani Sekretarz poinformowała, iż wystąpiliśmy do Regionalnej Izby Obrachunkowej i 

Państwowej Agencji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych o wydanie opinie w kwestii 

które porusza Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, odnośnie wydatkowania wydatków. 

Stanowisko PARPA jest jednoznaczne i przyjęliśmy je do wiadomości, natomiast stanowisko 

RIO w Olsztynie, /jednostka ta nas kontroluje/ tu stanowisko nie jest jednoznaczne. 

Wspomniane przez Przewodniczącego orzecznictwo sądu jest stare, bo jest już świeższe z 

2016 roku gdzie Najwyższy sąd stwierdza, ze można z tzw. kapslowego finansować zakup 

sprzętu sportowego.  

Stanowisko RIO nie jest wiążące nie ma jednoznacznych przepisów, które jasno określają 

zasady, można się do nich stosować bądź nie. Jeżeli nie będzie jednoznacznego artykułu 

prawnego nie można jednoznacznie stwierdzić czy coś jest robione źle bądź nie.  

Pan Wójt – jeżeli chodzi o kontrolę oczyszczalni ścieków odniesie się do dwóch zarzutów: 

 faktycznie nie ma zasilania awaryjnego, przez cały okres od 2015 roku nigdy nie było 

problemów z zasilaniem prądu na oczyszczalni. Problem polegał na przegrzewaniu 

urządzeń w okresie letnim. Podczas wysokich temperatur urządzenia odcinały dopływ 

prądu. Nie było zabezpieczenia przed słońcem i w efekcie falownik odcinał dopływ 

prądu. 

 Jeżeli chodzi o ilość pracowników to w ubiegłym roku był jeden pracownik na 

oczyszczalni, który był odrywany do innych prac gospodarczych. Teraz ten pracownik 

jest tylko na oczyszczalni, został dołożony jeszcze jeden pracownik, gdzie panowie się 

uzupełniają. W tamtym roku łącznie zostało przeszkolonych 10 pracowników. Nie 

możemy dopuścić do tego aby na oczyszczali podczas jakiejś awarii był tylko jeden 

pracownik, zawsze musi być asekuracja. Dzięki ulepszeniu pracy na oczyszczalni, nie 

ma już tak dużo awarii. Szkoda, ze Pan Przewodniczący nie wypunktował tych 

dobrych rzeczy jakie nastąpiły na naszej oczyszczalni, proces poprawy trwa, ale już 

jest dużo lepiej. 

Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pani Sekretarz nie rozumie że wydatkowanie 

środków na zakup sprzętu sportowego zgadza się, ale z wydatkowanie środków na budowę 

siłowni napowietrznej nie zgadza się.  

 - w protokole kontroli oczyszczalni jest wszystko wypisane, we wnioskach pisze się tylko te 

rzeczy które należy poprawić. Cały czas stoi na stanowisku że agregat prądotwórczy na 

oczyszczalni ścieków jest niezbędny, ponieważ w przypadku dłuższego zaniku prądu mamy 

zagrożenie biologiczne, praca 2 pracowników w tych samych godzinach jest niezasadna.  
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Ad. 6 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno na lata 2016 

– 2026.  

Pani Skarbnik poinformowała, iż zgodnie z art. 226, 227, 228, 230 ustawy o finansach 

publicznych przy każdej zmianie uchwały w sprawie zmian w budżecie zmienia się uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno na lata 2016 – 2026.  

Ogółem dochody 19.144.512,80 zł, w tym dochody majątkowe 1.022.000,00 zł, wydatki 

ogółem         20.973.305,27 zł, w tym wydatki majątkowe 2.674.995,52 zł. 

 Deficyt budżetu gminy w wysokości 1.828.792,47 zł zostanie pokryty przychodami 

pochodzącymi z kredytów w wysokości 977.774,00 zł, wolnych środków w wysokości 

851.018,47 zł.. 

 Przychody budżetu w wysokości 2.418.792,47 zł, rozchody w wysokości 590.000,00 

zł, (planowana spłata rat kredytów i pożyczek). 

Dokonano następujących zmian w wykazie przedsięwzięć (zmniejszenia): 

1).zmniejszono wydatki na zadanie inwestycyjne ,Modernizacja kotłowni przy ulicy Leśnej w 

Jedwabnie'' w roku 2016 o kwotę 95.000,00 zł, przy czym łączne nakłady finansowe do 

poniesienia – 405.000,00 zł, z tego rok 2016 – 5.000,00 zł, 2017 -100.000,00 zł, 2018 – 

100.000,00 zł, 2019 – 100.000,00 zł, 2020 – 100.000,00zł, 

2). zmniejszono wydatki na zadanie inwestycyjne ,Modernizacja kotłowni przy ulicy 

Warmińskiej w Jedwabnie'' w roku 2016 o kwotę 15.000,00 zł, przy czym łączne nakłady 

finansowe do poniesienia – 453.700,00 zł, z tego rok 2016 – 53.700,00 zł, 2017 -100.000,00 

zł, 2018 – 100.000,00 zł, 2019 – 100.000,00 zł, 2020 – 100.000,00zł, 

3). zmniejszono wydatki na zadanie inwestycyjne ,Budowa amfiteatru w parku w Jedwabnie'' 

w roku 2016 o kwotę 20.000,00 zł, przy czym łączne nakłady finansowe do poniesienia – 

130.000,00 zł, z tego rok 2016 – 30.000,00 zł, 2017 -100.000,00 zł, 

 

Dodano nowe zadania w wykazie przedsięwzięć (nowe zadania na wydatki na programy, 

projekty lub zadania pozostałe): 

1). wprowadzono nowe przedsięwzięcie „Budowa sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej 

w miejscowościach Dzierzki – Witówko'', w roku 2016 – 50.000,00 zł, przy czym łączne 

nakłady finansowe do poniesienia – 200.000,00 zł, z tego rok 2016 – 50.000,00 zł, 2017 -

150.000,00 zł, 
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2). wprowadzono nowe przedsięwzięcie „Budowa sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej 

w miejscowościach Piduń - Rekownica” w roku 2016 – 50.002,50 zł, przy czym łączne 

nakłady finansowe do poniesienia – 200.002,50 zł, z tego rok 2016 – 50.002,50 zł, 2017 -

150.000,00 zł. 

Wskaźniki ze strony 6 WPF są spełnione. 

 

Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały 

głosowało 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 2 

Uchwała Nr XVIII/133/16 została przyjęta 13 głosami, uchwała wraz z załącznikami stanowi 

dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 7 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok.  

Pani Skarbnik - wprowadzono następujące zmiany po stronie dochodów:  

1). zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z dnia 03.08.2016 roku 

zwiększono dochody w rozdz. 85213 § 2030 (środki przeznaczone na dofinansowanie 

opłacania składek na ubezpieczenie zdrowotne, o którym mowa w art. 17 ust. 1 pkt 20 ustawy 

o pomocy społecznej) o kwotę 1.460,00 zł, 

2). zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z dnia 09.08.2016 roku 

zwiększono dochody w rozdz. 85213 § 2010 (środki przeznaczone na opłacenie składki na 

ubezpieczenie zdrowotne za osoby pobierające niektóre świadczenia rodzinne i zaiłki dla 

opiekunów na podstawie ustawy o świadczeniach opieki zdrowotnej finansowanych ze 

środków publicznych) o kwotę 10.066,00 zł, 

 

3).zgodnie z wnioskiem zwiększono dochody w rozdz. 75616 w § 0310 (wpływy z podatku 

od nieruchomości od osób fizycznych) o kwotę 22.000,00 zł.  

 Łącznie dochody po dokonaniu wspomnianych zmian zwiększono o 33.526,00 zł. 

 

Wprowadzono następujące zmiany po stronie wydatków: 

1). zgodnie z wnioskiem Pani Kierownik GOPS dokonano zmian (zwiększenie wydatków w 

związku z otrzymanymi dotacjami w rozdz. 85213 kwotę 11.526,00 zł), 
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2). zgodnie z wnioskiem zwiększono środki na wynagrodzenia bezosobowe o kwotę 1.000,00 

zł (rozdz. 92601 § 4170 – obiekty sportowe), jednocześnie zmniejszając wydatki na zakup 

usług pozostałych (rozdz. 80113 § 4300 – dowożenie uczniów do szkół), 

3). w związku z planowanym wniesieniem wkładu pieniężnego dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej sp. z o.o. w Jedwabnie (90017 § 6010) w wysokości 148.400,00 zł, dokonano 

następujących zmian: 

- zmniejszono wydatki na zadanie inwestycyjne ,,Modernizacja kotłowni przy ulicy Leśnej w 

Jedwabnie'' o kwotę 95.000,00 zł (rozdz. 70005 § 6050) do kwoty 5.000,00 zł, 

- zmniejszono wydatki na zadanie inwestycyjne ,,Modernizacja kotłowni przy ulicy 

Warmińskiej w Jedwabnie'' o kwotę 15.000,00 zł (rozdz. 70005 § 6050) do kwoty 53.700,00 

zł, 

- zmniejszono wydatki poprzez rezygnację z zadania inwestycyjnego ,,Remont i modernizacja 

budynku komunalnego w miejscowości Piduń 3'' o kwotę 6.000,00 zł (rozdz. 70095 § 6050), 

- zmniejszono wydatki poprzez reygnację z zadania inwestycyjnego ,,Remont i modernizacja 

przepompowni przy ul. Leśnej w Jedwabnie'' o kwotę 10.000,00 zł (rozdz. 90001 § 6050), 

- zmniejszono wydatki na zadanie inwestycyjne ,,Zakup i montaż oświetlenia ulicznego 

solarnego na drodze gminnej w kierunku cmentarza w miejscowości Jedwabno'' o kwotę 

2.400,00 zł (rozdz. 90015 § 6050) do kwoty 23.600,00 zł, 

- zmniejszono wydatki na zadanie inwestycyjne ,,Budowa amfiteatru w parku w Jedwabnie'' o 

kwotę 20.000,00 zł (rozdz. 90095 § 6050) do kwoty 30.000,00 zł, 

4). zgodnie z wnioskiem dokonano zmiany nazwy zadania inwestycyjnego: było: ,,Remont i 

modernizacja przepustu drogowego w miejscowości Witówko'' (60095 § 6050), jest: 

,,Przebudowa drogi gminnej i przepustu w miejscowości Witówko'' (60016 § 6050), 

powyższe wynika z możliwości pozyskania środków zewnętrznych na realizację inwestycji, 

5). w związku z podjęciem przez Powiat Szczycieński decyzji o dokończeniu przebudowy 

drogi powiatowej nr 1635N w miejscowości Szuć na odcinku (etap II – droga woj. nr 508) 

dokonano zwiększenia środków na dotacje celowe przekazane dla powiatu realizowane na 

podstawie umów lub porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego w 2016 r. 

,,Przebudowa drogi powiatowej nr 1635N w miejscowości Szuć'' o kwotę 63.000,00 zł (rozdz. 

60014 § 6620) do kwoty 263.0000,00 zł, jednocześnie zmniejszając środki:  

- na dotacje celowe przekazane dla powiatu realizowane na podstawie umów lub porozumień 

między jednostkami samorządu terytorialnego w 2016 r. ,,Przebudowa drogi powiatowej nr 

1639N w miejscowości Warchały-Brajniki'' o kwotę 28.000,00 zł (rozdz. 60014 § 6620) do 

kwoty 72.000,00 zł, 
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- na dotacje celowe przekazane dla powiatu realizowane na podstawie umów lub porozumień 

między jednostkami samorządu terytorialnego w 2016 r. ,,Przebudowa drogi powiatowej nr 

1480 w miejscowości Waplewo-Jurgi'' o kwotę 13.000,00 zł (rozdz. 60014 § 6620) do kwoty 

2.000,00 zł, 

- i rozdysponowując zwiększone dochody z tytułu podatku od nieruchomości od osób 

fizycznych (75616 § 0310) w wysokości 22 000,00 zł. 

6). zgodnie z kolejnym wnioskiem określającym planowaną kolejną rozbudowę sieci wodno – 

kanalizacyjnej na terenie gminy Jedwabno, wprowadzono nowe zadanie inwestycyjne na lata 

2016 - 2017 pod nazwą: „Budowa sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej w 

miejscowościach Dzierzki – Witówko”  (01010 § 6050) w wysokości 50.000,00 zł, 

jednocześnie zmniejszając zadanie inwestycyjne „Budowa sieci wodociągowej i kanalizacji 

sanitarnej w miejscowości Dzierzki” (01010 § 6050) o kwotę 50.000,00 zł, do kwoty 

527.800,00 zł. W roku 2016 zostanie rozpoczęta procedura związana z pracami projektowymi 

tj. wykonanie map geodezyjnych do celów projektowych oraz rozpoczną się prace 

projektowe, które zakończą się w 2017 roku (środki określone w WPF i wykazie 

przedsięwzięć na rok 2017 to kwota 150.000,00 zł). 

7). w związku z kolejnym wnioskiem określającym planowaną kolejną rozbudowę sieci 

wodno – kanalizacyjnej na terenie gminy Jedwabno, wprowadzono nowe zadanie 

inwestycyjne na lata 2016 - 2017 „Budowa sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej w 

miejscowościach Piduń - Rekownica”  (01010 § 6050) w roku 2016 w wysokości 50.002,50 

zł, jednocześnie zmniejszając zadania: 

- ,,Wykup nieruchomości'' (01095 § 6060) o kwotę 20.000,00 zł, do kwoty 30.000,00 zł, 

- ,,Ogrodzenie parku w Jedwabnie'' (90095 § 6050) o kwotę 5.002,50 zł, do kwoty 3.997,50 

zł, 

- ,,Przebudowa dróg gminnych publicznych w miejscowości Kot nr 194004N oraz 194005N'' 

(60016 § 6050) o kwotę 20.000,00 zł, do kwoty 20.000,00 zł, 

- ,,Adaptacja budynku Szkoły Podstawowej w Nowym Dworze na mieszkania komunalne'' 

(70005 § 6050) o kwotę 5.000,00 zł, do kwoty 41.300,00 zł.  

 W roku 2016 zostanie rozpoczęta procedura związana z pracami projektowymi tj. 

wykonanie map geodezyjnych do celów projektowych oraz rozpoczną się prace projektowe, 

które zakończą się w 2017 roku (środki określone w WPF i wykazie przedsięwzięć na rok 

2017 to kwota 150.000,00 zł). 

8). zgodnie ze złożonym wnioskiem Sołectwa Kot dokonano następujących zmian w 

wydatkach w ramach Funduszu Sołeckiego: 
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- zmniejszono wydatki: na zadanie bieżące przewidziane na zakup usług pozostałych – 

remont dróg gminnych w sołectwie, o kwotę 1.200,00 zł (w rozdz. 60016 w § 4300),  

jednocześnie zwiększając wydatki na opłaty z tytułu zakupu usług telekomunikacyjnych o 

kwotę 120,00 zł (92109 § 4360), i wprowadzono nowe zadanie – wyposażenie świetlicy w 

kwocie 1.080,00 zł (w rozdz. 92109 § 4210), 

9). zgodnie ze złożonym wnioskiem Sołectwa Dłużek dokonano następujących zmian w 

wydatkach w ramach Funduszu Sołeckiego: 

- zmniejszono wydatki na w ramach zadania inwestycyjnego ,,Elementy oświetlenia 

ulicznego w miejscowości Dłużek'' o kwotę 2.620,00 zł (rozdz. 90015 § 6050) jednocześnie 

zwiększając wydatki na zakup materiałów i wyposażenia w ramach estetyzacji miejscowości 

(w rozdz. 01095 § 4210), 

10). zgodnie ze złożonym wnioskiem Sołectwa Szuć dokonano następujących zmian w 

wydatkach w ramach Funduszu Sołeckiego: 

- zmniejszono wydatki na zadanie inwestycyjne ,,Zagospodarowanie działki gminnej w 

sołectwie Szuć'' o kwotę 390,00 zł (w rozdz. 90095 w § 6050), oraz zmniejszono wydatki na 

zadanie bieżące przewidziane na zakup materiałów i wyposażenia w ramach zadania 

wyposażenie i utrzymanie świetlicy o kwotę 203,01 zł (w rozdz. 92109 w § 4210), 

jednocześnie zwiększono wydatki na zadanie zagospodarowanie działek gminnych, na 

materiały o kwotę 593,01 zł (w rozdz. 90095 w § 4210). 

Łącznie wydatki po dokonaniu wspomnianych zmian zwiększono o 33.526,00 zł. 

 

Pan Wójt – ze swojej strony prosi o uchwalenie przedstawianych zmian w budżecie. 

Zwiększone środki pochodzą z pewnych oszczędności jakie powstały w budzecie.   

Kwota jaką przeznaczamy na stworzenie spółki, nie jest kwotą powalajacą na stworzenie tego 

typu spółki, ale powinny wystarczyć. Przede wszystkim są to środki jakie były przeznaczone 

na modernizację kotłowni w tym roku.  

Bardzo pozytywną sprawą jest dokończenie przebudowy drogi powiatowej nr 1635N w 

miejscowości Szuć''  

 

Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Leszek Kowalczyk poinformował, iż 

komisja odstapiła od wydania opinii odnośnie kontrowersyjnych zapisów w treści uchwały. 

Jego zdaniem przekazywanie śordków w wysokosci 148.400,00zł dla spółki która jeszcze nie 

jest powołana, jest za wcześnie. Będzie głosowała przeciwo tej uchwale.  
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Pan Wójt – rozumie, że radny nie chce dokończenia drogi do Szuci? 

Radny Kowalczyk – proszę nie grać na emocjach, bo jak najbardziej jest za zmianami oprócz 

kwoty wprowadzonej dla spółki, jest przeciwny utworzeniu spółki. Jak sie wrzuca wszystkie 

przedsięwziecia do jedego worka to niestety nie można inaczej zagłosować. Akceptuje 

wszystkie przedsięwzięcia oprócz utworzenia spółki.  

Radny Dunajski – poparł wypowiedz radnego Kowalczyka, ze on również jest za zmianami w 

budżecie oprócz spółki 

 

Pani Przewodnicząca Komisji Finansowo-Gospodarczej przedstawiła pozytywną opinię 

odnośnie przedstawionego projektu uchwały. opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 10 radnych, przeciw – 2, wstrzymało się od głosu – 3 

Uchwała Nr XVIII/134/16 została przyjęta 10 głosami, uchwała wraz z załącznikami stanowi 

dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 8  

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie analizy aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Jedwabno oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego. 

Do wypowiedzi Pana Wójta uwag nie wniesiono.   

Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, uwag nie było. 

 

Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych, przeciw – 0 wstrzymało się od głosu - 0 

Uchwała Nr XVIII/135/16 została przyjęta 15 głosami, uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad 9  

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rozbudowy cmentarza w 

miejscowości Jedwabno. 
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Pan Wójt – przypomniał, iż w maju 2015 roku została podjęta uchwała o zamiarze tworzenia 

planu, wówczas mówiliśmy że procedura tworzenia będzie trwała około 12-14 miesięcy. 

Tak tez teraz się dzieje gdy zostały spełnione wszystkie warunki  

Projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dotyczy obszaru położonego w 

Jedwabnie poza zabudowaniami zwartej zabudowy, jednocześnie  obejmując granice 

istniejącego cmentarza oraz tereny obecnie w większości rolne. Granice planu miejscowego 

obejmują grunty o powierzchni ok. 12,97 ha.  

Jest to maksymalna powierzchnia jaką udało się wygospodarować, miejsca powinno 

wystarczyć na około 20 lat. Za około 5 lat trzeba będzie zastanowić się co dalej, czy 

szukamy innego miejsca, lub tez czy w poszczególnych miejscowościach uruchamiamy 

cmentarze.  

 

Radny Dunajski – czy teren wskazany na mapie będzie grodzony? 

Pan Wójt – proponuje wykorzystać te ogrodzenie które jest, nie ma sensu teraz grodzić należy 

po uchwaleniu wykonać koncepcję alejek, gdzie mają być krany z wodą.  

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

 

Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XVIII/134/16 została przyjęta 15  głosami, uchwała wraz z załącznikami stanowi 

dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Pani Przewodnicząca Rady ogłosiła 20 minutową przerwę 

po przerwie stan radnych 15 

 

Ad 10  

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie utworzenia spółki pod nazwą Zakład Gospodarki Komunalnej Spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością.  

Pan Wójt – poprosił aby w par 1 dopisać wyrażenie „z siedzibą w Jedwabnie”. W maju 

podejmowaliście Państwo uchwałę o zamiarze powołania spółki, wtedy też 

rozmawialiśmy o zasadach i sensie powołania spółki. Spółka ma rozwiązać problemy w 

sferze gospodarki komunalnej jakie ma gmina Jedwabno. Zmieni to szereg 



 11 

poszczególnych okoliczności i czynności w branży gospodarki komunalnej. Cześć 

obowiązków odejdzie, ale przybędą inne okoliczności z wiązane z działalnością spółki. 

Nazwa spółka może być nieadekwatna, bo nie ma żadnych wspólników. Jest tylko jeden 

gmina Jedwabno. Ten wspólnik rękoma Wójta Gminy Jedwabno może z automatu 

wyrzucić prezesa i odwołać radę nadzorczą.  

Jednoosobowa spółka z ograniczoną odpowiedzialnością pod nazwą Zakład Gospodarki 

Komunalnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Jedwabnie. Spółka 

utworzona jest na czas nieoznaczony. W utworzonej Spółce Gmina Jedwabno obejmuje 100 

procent udziałów. Środki przeznaczone na kapitał zakładowy Spółki zostaną pokryte ze 

środków budżetu Gminy Jedwabno oraz jej majątku. Będą to przede wszystkim w pierwszej 

kolejności zadania gospodarki cieplnej, zarządzanie ciepłem. Podstawowym celem Spółki 

będzie prowadzenie działalności w zakresie dostarczania ciepła na terenie Gminy Jedwabno z 

możliwością prowadzenia innych zadań o charakterze użyteczności publicznej i innych.  

Spółka może prowadzić także działalność z zakresu innych zadań niż określone w § 2 ust. 1 

uchwały oraz świadczyć usługi zgodnie z aktem założycielskim spółki.  

Nie trzeba będzie wydatkować środków z budżetu na remont, to będzie należało do zadań 

spółki. Mieszkańcy płacą za ciepło i to spółka będzie finansowała wszelkie remonty z 

zysków. Kolejne zadanie jakie przejmie spółka to gospodarka wodno-ściekowa. Gmina 

dopłaca do tej branży, dlatego tę kwestię tez przejmie spółka. To nie oznacza, ze stawki za 

wodę i ścieki mają wzrosnąć. Jest to po to aby gmina regulowała te stawki. Jeżeli 

przedstawione stawki przez spółkę nie zostaną zaakceptowane przez radę to obowiązują 

dotychczasowe. W dalszej perspektywie spółka może przejąć drogi i gospodarkę odpadami. 

Spółka dobrze prowadzona i zarządzana ma szansę mieć duże możliwości i pozycje na rynku 

w różnych sektorach. Szczegółowe zadania, przedmiot działalności i organizację Spółki 

określi akt założycielski spółki. Prosi o podjęcie uchwały. 

 

Nigdy nie unikał trudnych pytań na przykład takich jak co w momencie likwidacji spółki, 

wszystko wróci do gminy. Jest to ryzykowna, odważna decyzja, ale trzeba zaryzykować i 

podjąć wyzwanie. Nie jest hazardzistą, aby ryzykować, ma wszystko skalkulowane, każdy 

element jest dopracowany.  

Odniósł się do głosowaniem nad budżetem, gdzie były 2 głosy przeciw. Dochodzi do 

absurdalnej sytuacji, niepokojąca tendencja. W momencie gdyby nie powołano spółki 

pieniądze niebyłyby wydatkowane z budżetu. Rozumie, ze spółka może budzić pewne 

kontrowersje, ale nie można tego wiązać z innymi zadaniami w budżecie, bo krzywdzi się 
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w ten sposób inne zadania. Pamięta sytuacje ubiegłego roku, gdzie radna Łukaszewicz 

głosowała przeciwko patrolom policji gdzie w uchwale budżetowej były zapisane środki 

na remont drogi w Kocie. 

Radny Kowalczyk – niech Pan Wójt nie ocenia radnych, kto jak głosował, to zaczyna być 

żenujące. 

Pan Wójt – dochodzimy do pewnego absurdu, bo nawet jak ktoś ma wątpliwości, spółka 

może budzić pewne kontrowersje, ale starajmy się aby nasze inwestycje poprzez 

powiązanie w jednej uchwale przez taką sytuację zostaną zaprzepaszczone. Procedury w 

naszym kraju są takie, że w momencie powoływania jednostki środki w budżecie muszą 

być zabezpieczone. 

Radny Mil – jeżeli ma pewne wątpliwości, co do budżetu, to ma też prawo wstrzymać się nad 

środkami jakie mają być przekazane dla spółki. 

Radna Stempel – na przyszłość zmienić porządek obrad żeby zmiany do budżetu były 

później.   

radny Kowalczyk – na wczorajszym posiedzeniu komisji dyskutowaliśmy odnośnie spółki, 

ale nikt nie zapytał jakie straty przyniesie jej powołanie kwota wpływy ze zwrotu vatu. 

Około 500,000,00 zł zmaleją nasze dochody do budżetu z tytułu zwrotu Vat. 

Pan Wójt oskarża że absurdalnie głosujemy, może należałoby zamienić kolejność punktów 

tylko nikt na to nie wpadł. 

 

Pan Wójt – dobrze, ze Pan poruszył te kwestię finansową. Podatek vat to nie jest tak, ze ten 

podatek gdzieś ucieka, to spółka będzie mogła ten vat sobie odliczyć, będzie je mogła 

zainwestować w infrastrukturę. To wszystko zostało przeliczone, są one skąplikowane, ale 

nie stanowią żadnej tajemnicy. Bo czy to będzie gmina Jedwabno czy spółka to pieniądz 

będzie ten sam.  

Radny Kowalczyk – dlaczego radni nie dostali kalkulacji, bo Pan Wójt podkreśla, że 

wszystko zostało skalkulowane. Nie wiadomo kto będzie prezesem. 

Pan Wójt – bazujemy na danych z kalkulacji w maju. Nic się nie zmieniło. Nie jesteśmy w 

stanie wyliczyć, ile spółka może zarobić na świadczeniu usług dla podmiotów 

prywatnych.  

radny Dunajski – nie zagłosuje za uchwałą o powołaniu spółki, bo lekarstwem na nasze 

bolączki nie jest utworzenie spółki. Nie jest tak że przyjdą cudotwórcy i w tych samych 

cenach naprawią nam wodociągi, wymienią kotły. Każdy niech zagłosują zgodnie ze 

swoim sumieniem, weźcie pod uwagę jak zaopatrują się na tę kwestię nasi mieszkańcy.  
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Radny Kowalczyk – jeżeli spółka powstanie i nieodpowiedzialny prezes pozaciąga pożyczki, 

to spłata tych należności spadnie na gminę. 

radny Mil – czy ogrzewanie hali przejdzie do spółki czy pozostanie przy szkole. 

Pan Wójt – ogrzewanie hali pozostaje w gestii szkoły. Obiekty takie jak GOK, Ośrodek 

zdrowia w kwestii zarządzania ciepłem będą przez spółkę. 

radny Szewczyk – drodzy radni tworzymy spółkę po to aby uporządkować gospodarkę 

komunalną, stan techniczny wodociągów, kanalizacji, oczyszczalni ścieków. Jest to nasz 

ostatnia deska ratunku. Jest za utworzeniem spółki, pod warunkiem, że musi być 

konkretny prezes, z wykształceniem, z umiejętnościami technicznymi. Nie możemy stać 

w miejscu, spółka jest naszym najlepszym rozwiązaniem. 

  

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Uwag nie było.  

Nastepnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 10 

radnych, przeciw – 3 wstrzymało się od głosu - 2 

Uchwała Nr XVIII/137/16 została przyjęta 10 głosami, uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad 11 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy poinformował, iż na wspólnym posiedzeniu komisji temat 

ten był szeroko omawiany proponuje przejść do odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr II/5/14 Rady Gminy Jedwabno z dnia 08 grudnia 2014 roku w sprawie powołania 

składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy. 

Radny Kowalczyk – rzecz stała się niespotykana, w tajnych okolicznościach. Wczoraj na 

wspólnym posiedzeniu Komisji, Komisja Rewizyjna dowiedziała się, ze do jej składu zostają 

dołączone 2 osoby z innych komisji. Zrobiła to Pani Przewodnicząca Rady w tajemnicy przed 

nim i pozostałymi członkami komisji. Ale nie o to chodzi, chodzi o fakt że w uchwale są 

dopisane osoby które nie zostały wcześniej odwołane ze swojego członkowstwa w 

dotychczasowych komisjach. To jest błąd kardynalny, bo jak ktoś jest powołany, to aby nie 

był już członkiem należy go odwołać. Powinna być jeszcze jedna uchwała odwołująca.   

 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały.  

 

Radny Kowalczyk – jeszcze raz podkreśla, uchwała jest niezgodna z prawem, bo aby kogoś 

powołać, należy najpierw odwołać z poprzednich komisji. Nie jest przeciwny powiekszeniu 
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składu komisji, ma uwage odnośnie radnego Szewczyka który jest jednocześnie sołtysem, 

organem pomocniczym, a bedzie w komisji, która bedzie kontrolowała działalność wójta. Z 

tego wzgledu bedzie przeciwny. 

Pani Przewodnicząca Rady – każdy z radnych ma prawo działać i pracowac w komisji którą 

sam wybierze. Radni sami zdecydowali aby zmienić dotychczasowe swoje członkowstwa  w 

komisjach i przejść do Komisji Rewizyjnej. 

Radny Szewczyk – rzeczywiście moze i jest jakaś sprzeczność w byciu sołtysem i członkiem 

Komisji Rewizyjnej, ale nie jest to uregulowane w przepisach prawa, to jest tzw. Luka 

prawna.  

Radny Janowski – do tej pory Komisja Rewizyjna miała tyle pracy, że te dodatkowe osoby 

wesprą działania komisji 

Nastepnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 11 

radnych, przeciw – 2, wstrzymało się od głosu - 2 

Uchwała Nr XVIII/138/16 została przyjęta 11 głosami, uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad 12 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Wójta Gminy Jedwabno o przedstawienie 

sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. /Przedstawiony materiał stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

Z obrad wyszła radna Iwona Arbatowska – stan radnych - 14 

 

Ad 13 

Odpowiedzi na interpelacje: 

Interpelacji nie zgłoszono. 

Pani Przewodnicząca Rady – czy została udzielona odpowiedz dla radnego Dunajskiego 

odnośnie stworzenia mapy jezior. 

 czy garb w Małszewie został usunięty. 

 czy zweryfikowano deklaracje śmieciowe jakie składają mieszkańcy wsi Dzierzek z 

deklaracjami zapotrzebowania na wodę pitną? 

 

Pan Wójt – ze względu na dożynki sprawa map została przesunięta, sprawa będzie teraz 

realizowana 
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 garb w Małszewie na drodze powiatowej działa trochę jak spowalniacz „uśpiony 

policjant” 

 trwa weryfikacja deklaracji śmieciowych 

 

Ad 14 

Sprawy różne. 

Pani Przewodnicząca Rady – podziękowała wszystkim którzy byli organizatorami za 

zorganizowanie i przeprowadzenie Dożynek Powiatowych.   

Pan Wójt – w imieniu własnym i Starostwa Powiatowego podziękował, gminom, sołtysom, 

stowarzyszeniom. Podziękował za pomoc. Praca od wielu miesięcy.  

Pani Sekretarz – nie wypada dziękować sobie, ale to pomysły wójta tj. telebim, orszak, i zespół 

Weekend, dron.  

Pan Dyrektor Pałasz – podziękowania dla Pana Boga za taką ładną pogodę. Nasze wysiłki 

organizatorskie byłby na marne jakby padał deszcz.  

Radny Dunajski – poinformował również za organizacje w okresie letnim festynów sołeckich. 

Na przyszłość prosi o to aby było więcej miejsc dla organizatorów stoisk na stadionie, aby każdy 

miał szansę zaprezentowania swojego.  

Pani Sekretarz – jak będzie tylko taki minus to będzie szczęśliwa. Wszystko jest obwarowane 

przepisami. 

 

Radna Trzcińska – chce podziękować za pomoc w organizacji Festynu w Nowym Dworze. 

 

Pani Kierownik GOPS – poinformowała, iż rozdała dziś informację o możliwości składania 

wniosków na stypendium prosi rozpropagować wśród swoich mieszkańców.  

 

Radny Dunajski – aspirujemy do miejscowości turystycznej, ale nie mamy czego zaproponować, 

jest jedyna plaża bezpłatna w Nartach. Czy nie można dokonać zamiany z  Lasami Państwowymi 

tej działki za ośrodkiem Kodak. Moglibyśmy zrobić plażę nawet płatną.  

Pan Wójt – teren należący do lasów próbujemy dokonać zamianę drogi, ale czy to nam się uda to 

w chwili obecnej nie wiemy.  

Narty i Warchały nie mają sieci wodociągowej  

 

Pani Przewodnicząca Rady przypomniała, że do 30.09 jest termin składania wniosków do 

budżetu na 2017 rok 
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Ad 15 

Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła obrady XVIII Sesji Rady Gminy, które trwały od 

godz. 900 do godz. 1250. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

         Protokołował                                                                      Prowadząca posiedzenie:    

Zastępca Kierownika USC                                                    Przewodnicząca Rady Gminy 

 

/Elżbieta Katarzyna Koperska/                                                      /Elżbieta Brzóska/ 

 


